
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
ORDFÖRANDE

Styrelsemöte
19 september 2010

Kallelse till styrelsemöte S23

Tid och plats

Tid: Tisdagen den 22 september 2010 klockan 12.05

Plats: Styrelserummet

Föredragningslista

Ärende Åtgärd Bilaga

§1 OFMÖ
§2 Tid och sätt Beslut
§3 Adjungeringar Beslut
§4 Föredragningslista Beslut
§5 Föregående mötesprotokoll Beslut
§6 Information från kåren Information
§7 Beslutsuppföljning Beslut
§8 Utskottsrapporter Information
§9 Ekonomisk status Information
§10 Organisering av fullmäktigevalet Diskussion
§11 Meddelanden Information
§12 Övrigt Diskussion / Beslut
§13 OFMA

Det bjuds på dricka till alla mötesdeltagare. Välkomna!

Lund, dag som ovan

Sofia Mattsson
Ordförande, Datatekniksektionen
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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
ORDFÖRANDE

Styrelsemöte
19 september 2010

Beslutsuppföljning

# Genomförs av: Beslut/Uppgift: Beslutades på: Rapporteras på:
18 Sofia Policydokument S10 2009 S25 2010
3 CC, Sofia Skyltning till iDét S17 S25
4 KM, SexM Uppd. utlåningspolicy S18 S25
5 Sofia Micro/Cedervall S19 S24
6 Anders Visa- och/eller ICA-kort till Café S19 S24
7 Anders Uppd. borderahop S20 S23
8 Anders Kyl o frys till café S22 S24

Noter

§10 Organisering av fullmäktigevalet: Ordförande för TLTHs valnämnd, Teresia Olsson, kom-
mer på sittande möte gå igenom följande:

Tanken med årets val är att förankra det bättre ute på sektionerna och göra sektionerna mer
delaktiga i valet eftersom det är genom sektionerna som man lättast når medlemmarna. Min
förhoppning är att detta inte bara ska göra att medlemmarna känner större delaktighet i kåren
centralt utan även att sektionerna får en bättre kontakt med fullmäktige. Jag tycker att det
är väldigt viktigt att alla sektioner finns representerade bland fullmäktigeledamöterna och att
man har högt valdeltagande bland medlemmar från alla sektioner och därför planerar jag att
diskutera fullmäktigevalet med alla sektioners styrelser för att se vad ni tycker om de idéer
som finns inför valet.

Planen är att röstningen, precis som förra året, ska ske via internet, men det ska även finnas
vallokaler ute på sektionerna där det finns en dator tillgänglig så att man kan rösta där också.
Hur detta ska organiseras är inte helt bestämt ännu och det är bland annat det som jag vill
diskutera mer med er. Min förhoppning är att ni skulle vilja hjälpa till med att arrangera en
vallokal eftersom jag tror att det kommer vara betydligt fler som röstar om det är personer
som de känner igen som står i vallokalen än om det endast är någon okänd människa från
valnämnden."
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